

公信认证

职业健康安全管理体系认证证书

兹证明

海宁正泰新能源科技有限公司
 统一社会信用代码: 913304813502083466
 其职业健康安全管理体系符合: GB/T 28001-2011 idt OHSAS 18001:2007 标准
 该职业健康安全管理体系适用于:
 晶硅太阳能电池、晶硅太阳能电池组件的研发、生产和技术支持服务以及相关管理活动
 固定场所范围:
 浙江省海宁市尖山新区吉盛路 1 号
 邮编: 314415
 编号: 1319S10132R0M
 颁证日期: 2019 年 06 月 28 日 有效期至: 2022 年 06 月 27 日

注: 涉及有行政许可要求时, 本证书所述认证范围与行政许可保持一致
 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询
 根据 2011 版认证标准的转换截止期, 本证书将于 2021 年 03 月 12 日自动失效

本证书的有效性需经GAC通过定期监督审核确认保持。在上述期限内, 未粘帖适时的“监督合格”标志, 本证书无效。



GAC授权签名

孙剑



GB/T 28001



中国认可
 管理体系
 MANAGEMENT SYSTEM
 CNAS C013-M

浙江公信认证有限公司
 浙江省杭州市密渡桥15号新世纪大厦25楼
 www.gac.org.cn

关于证书(含标志)的使用要求以及与证书有关的其它说明, 参见该副本背页。

GAINSHINE ASSESSMENT

OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

The occupational health and safety management system of:
 Chint New Energy (Haining) Co., Ltd.
 Unified social credit code: 913304813502083466
 is certified to: GB/T 28001-2011 idt OHSAS 18001:2007 standard, for the scope of:
 Design, Manufacture and Technical Support Service of Crystalline Silicon Solar Cells and
 Crystalline Silicon Photovoltaic Modules, and Related Management Activity.
 The fixed site(s) covered by this certification:
 No.1, Jisheng Road, Jianshan New District, Haining City, Zhejiang Province, P.R. China (314415)
 Certificate No: 1319S10132R0M
 The certificate issued on: 28/06/2019 Expiry date: 27/06/2022

Note: If there is request of administrative license, the scope of this certificate keeps the same with that of the administrative license
 Certificate information can be queried at the website of CNCA (www.cnca.gov.cn)
 According to the transfer deadline of GB/T 28001-2011 idt OHSAS 18001:2007, this certificate will be invalid automatically on March 12, 2021

The effectiveness of this certificate shall be validated by periodic surveillance audit of GAC for maintenance.
 This certificate will not be in force unless the annual label for surveillance qualified is stuck thereunder.



GAC(Signature):

Sun



GB/T 28001



中国认可
 管理体系
 MANAGEMENT SYSTEM
 CNAS C013-M

ZHEJIANG GAINSHINE ASSESSMENT CO., LTD
 25th Floor, New Century Mansion, No.15 Midugiao Road, Hangzhou, Zhejiang
 www.gac.org.cn